
 آرمان ملی: در حالی که مهدی تاج از کمک به عربستان برای 
میزبانی جام جهانی می گوید که هنوز میزبانی ایرانی ها از سوی 

کنفدراسیون فوتبال اسیا تایید نشده است. 
 درخواست 

رئیس فدراسیون فوتبال با ارسال نامه ای به AFC خواستار 
بازگشت میزبانی به کشورمان شد. مهدی تاج رئیس فدراسیون 
فوتبال با ارسال نامه ای به شیخ سلمان رئیس کنفدراسیون 
فوتبال آسیا خواستار بازگشت میزبانی نمایندگان کشورمان 
در مسابقات آسیایی شد. در بخشی از این نامه آمده است: 
»ایران در امنیت کامل است، میزبانی را به ما برگردانید. ما ضمن 
درخواست خودداری از تضییع حق میزبانی تیم ها، درک و 
حمایت AFC را می طلبیم و از شما می خواهیم دستور بدهید 
تا تمهیداتی اندیشیده شود که باشگاه ها و تیم های ملی ایران 

مسابقات خانگی خود را در کشورمان برگزار کنند.« 
 حل شدن؟

مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال در حاشیه برگزاری مجمع 
انتخاباتی هیات فوتبال استان کرمانشاه در گفت وگو با خبرنگاران 
اظهار کرد: در ورزشگاه آزادی در چند روز آینده ۲ نماینده از ای 
اف سی برای بازدید ورزشگاه خواهند آمد که امیدواریم آن 
را تایید کنند، هرچند که ما بر این باور هستیم که مورد تایید 
قرار خواهد گرفت. وی یادآور شد: یک مولفه دیگر برای کسب 
کرات و  میزبانی مسابقات فوتبال، امنیت است که انشاا... با مذا
رایزنی هایی که در حال انجام است، این مشکل نیز رفع شود تا 
حق میزبانی تیم های باشگاه های ایرانی تضییع نگردد. رئیس 
فدراسیون فوتبال همچنین در پاسخ به سوالی در مورد تجهیز 
ورزشگاه ها به VAR برای جلوگیری از تضییح حقوق تیم های 
باشگاهی در لیگ برتر نیز گفت: فدراسیون فوتبال در حال تهیه 
این دستگاه ها است که ۲ دستگاه آن دیشب و پریشب وارد کشور 
شد و فدراسیون هیچ پولی هم بابت آن به فیفا پرداخت نکرده 
کنون ۶ دستگاه VAR در کشور  است. تاج با بیان اینکه هم ا
وجود دارد یادآور شد: هرچند این تعداد فعلا برای سامان دادن 
به بازی های لیگ برتر کافی به نظر می رسد ولی ما باید تلاش کنیم 
که همه باشگاه ها به این دستگاه تجهیز شوند تا بازی های لیگ 
کید بر اینکه اصولا خود باشگاه ها باید  دچار اشکال نشود. وی با تا
اقدام به تهیه و نصب VAR آن در ورزشگاه های خود کنند افزود: 
فدراسیون فوتبال در این بین فقط باید به ورزشگاه ها آمده و این 
دستگاه ها را تایید کند نه آنکه خود فدراسیون آن را تهیه نماید. 
کنون فدراسیون به دلیل  رئیس فدراسیون فوتبال ادامه داد: هم ا
تحریم ها و مشکلاتی که در این زمینه وجود دارد اقدام به تهیه 
آنها کرده است که درستش آن است خود باشگاه ها اقدام کنند. 

 میزبانی جام جهانی؟
گفت و گو  در  فوتبال،  فدراسیون  رئیس  تاج،  مهدی 
با خبرنگاران درباره ثبت نام خود برای انتخابات ریاست 
فدراسیون و انتخاب نواب رئیسی که با آنها همکاری کرده 
است، اظهار داشت: من با این مجموعه کار کرده ام و حدود ۲ 
سال و نیم با هم بودیم. فکر می کنم این افراد مفید و به کار آشنا 

هستند و اطلاعات کافی و وافی دارند. تاج در پاسخ به سوالی 
درباره افزایش قیمت دلار و چگونگی مدیریت فوتبال ایران 
در این شرایط دشوار گفت: کمکی که از دولت و وزارت ورزش 
دریافت می کنیم، فکر می کنم تنها یک هفدهم یا یک شانزدهم 
کید بر این موضوع تصریح کرد: هزینه  هزینه های ما باشد. او با تأ
کل مجموعه، شامل تیم های ملی و داوران، بیش از هزار میلیارد 
تومان است. ما حدود صد و اندی میلیارد تومان برای داوری 
پرداخت می کنیم. هرچند داوران از این رقم راضی نیستند، اما 
، VAR و دیگر خدمات ارائه  این مبلغ شامل هزینه های ناظر
شده است. تاج در مورد برنامه هایش برای آزادسازی پول های 
بلوکه شده نیز بیان کرد: به تدریج این پول را آزاد می کنیم. 
مقداری دلار از صداوسیما به نیابت از فیفا دریافت کردیم و این 
پول را هزینه کردیم که فیفا نیز در حساب ما منظور کرد. او افزود: 
کتور های بسیاری از  کار های دیگری هم انجام می دهیم و فا
اردو های خارجی تیم ملی را به فیفا و AFC ارسال می کنیم که 
آنها پرداخت می کنند. برخی از درآمد ها را به همین صورت تهاتر 
می کنیم. او همچنین به صحبت هایش با مورایس اشاره کرد و 
گفت: با مورایس حدود ۲ ساعت صحبت کردم. او توصیه هایی 
داشت و گفت که وقتی بازیکن را بخواهیم بفرستیم، چون فیفا 
دی نیست، علاقه نشان نمی دهد، زیرا حتماً در پست او یک نفر 
دیگر انتخاب می کند. تاج افزود: باشگاه ها هم راضی نیستند، 
چون پول بازیکن را می دهند و می خواهند از او استفاده کنند. 
امروز هم در جلسه گفتم که باید مکانیزمی فراهم کنیم که 
باشگاه ها با رغبت این کار را انجام دهند. رئیس فدراسیون 
 VAR فوتبال درخصوص ورود تعداد بیشتری از دستگاه های
گفت: خوشبختانه ۶ دستگاه آوردیم و یکی از آنها دیشب 
رسید. این دستگاه ها بهترین نوع VAR در دنیاست و ما آنها 

کید کرد: برخی  را به صورت رایگان از فیفا دریافت کردیم. او تأ
گفتند که این دستگاه ها را گران خریدند، اما این طور نیست. ما 
هیچ پولی به فیفا بابت این دستگاه ها پرداخت نکرده ایم و همه 
را رایگان آورده ایم. وی درباره روابط فوتبالی ایران و عربستان 
گفت: پیش از توافقات سیاسی، تفاهم نامه ای بین ایران و 
عربستان انجام شده و فوتبالی ها توافقی با هم داشته اند. رفت 
گر  و آمد تیم های ایرانی و عربستانی انجام خواهد شد و من ا
کمکی بتوانم به میزبانی عربستان در جام جهانی انجام خواهم 
داد. در پایان، مهدی تاج درباره میزبانی ایران در مسابقات 
فوتبال و فوتسال گفت: میزبانی فوتسال کافا هم باشگاهی و 
ملی در ایران برگزار خواهد شد. افرادی از استرالیا برای ممیزی 
به ایران می آیند و تمام ورزشگاه ها را بررسی می کنند. از وزیر 
گر ورزشگاه های ما  ورزش تشکر می کنم که خیلی کمک کرد. ا
تکمیل نشود، بازی های داخلی هم به مشکل می خورد و این 
برای ایران بسیار بد خواهد بود. فکر می کنم که شانزده ورزشگاه 
تأیید خواهد شد و ورزشگاه آزادی می تواند کمک بزرگی کند و 

حالا یکی از بهترین ورزشگاه های ایران است. 
 آخرین خبر

کنفدراسیون فوتبال آسیا هنوز با میزبانی تیم های ایرانی در 
لیگ نخبگان و لیگ قهرمانان سطح ۲ موافقت نکرده است. 
روزهای گذشته اخباری مبنی بر موافقت AFC با میزبانی ایرانی ها 
شنیده شد اما طبق پیگیری های ایسنا هنوز تصمیمی در این 
باره گرفته نشده و همان طور که قبلا هم اعلام شده بود، قرار است 
به همن ماه پس از بررسی ورزشگاه های ایران درباره این موضوع 
جلسه نهایی برگزار شود. استقلال در هفته هفتم لیگ نخبگان 
باید از الشرطه عراق پذیرایی کند و پرسپولیس هم در هفته آخر 

میزبان النصر عربستان خواهد بود. 
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a r m a n m e l i . i r

از کمک به عربستان تا محرومیت میزبانی ایران! 

سرمربی مصری  
روی نیمکت حریف استقلال 

باشگاه الشرطه عراق حریف بعدی استقلال 
محمد  انتخاب  از  آسیا  نخبگان  لیگ  در 
خود  جدید  سرمربی  عنوان  به  عبدالعظیم 
خبر داد. باشگاه الشرطه عراق با وجود آن که 
در رده دوم لیگ عراق قرار دارد اما تصمیم 
گرفت که احمد صلاح سرمربی خود را به خاطر 
کننده در لیگ نخبگان  کسب نتایج ناامید 
کند. باشگاه الشرطه از انتخاب  آسیا اخراج 
که ملیت مصری دارد به  محمد عبدالعظیم 
عنوان سرمربی جدید خود خبر داد. قرار است 
خود  کادر  همراه  به  عبدالعظیم  محمد  که 
در روزهای پیش رو وارد عراق شود تا رسما 
هدایت تیم را در دیدار برابر نجف برعهده بگیرد. 
عبدالعظیم سابقه مربیگری در لیگ های اردن 
و بحرین را در کارنامه دارد. الشرطه حریف بعدی 
استقلال در لیگ نخبگان آسیا است. این تیم 
عراقی دوشنبه ۱۵ بهمن به مصاف استقلال 
خواهد رفت و به احتمال خیلی زیاد این بازی در 

ورزشگاه آزادی برگزار شود.

ویژه

گفتوگو

فرزاد آشوبی پیشکسوت و کارشناس فوتبال 
در مورد وضعیت تیم های مدعی در نیم فصل 

اول لیگ برتر صحبت کرد. 
    نیم فصل اول لیگ برتر در حالی به پایان 
رسیده که پرسپولیس و فولاد سوم و چهارم و 

استقلال در رتبه دهم ایستاد!
این فصل هرچه جلوتر رفتیم استقلال از 
انتظارات و توقعات فاصله گرفت و جایگاهی که 
به دست آورد برای نام و سابقه این تیم مناسب 
نبود. به طور طبیعی مربع قدرتی که باید شکل 
جای  چشمگیر  جهشی  با  فولاد  و  می گرفت 
استقلال در جمع مدعیان قهرمانی گرفت. هر 
چهار تیم را باید مدعی قهرمانی دانست، اما 
کتور و پرسپولیس  کتور ها باید ترا با یکسری فا
را مدعی جدی تری دانست و البته سپاهان 
خیلی خیلی تیم خوبی نشان داده، با پاتریس 
کارترون جذاب تر و دلچسب تر هم بازی می کند. 
سپاهان شکل هجومی بهتری دارد و در کار های 
تدافعی هم انسجام و هارمونی بهتری پیدا کرده 
است. فولاد واقعاً فوق العاده است و تیم های 
گل محمدی همیشه جزو بالانشین ها بودند و 
او توانسته فولاد را تیم قابل اعتنایی نشان دهد. 
کتورها، فکر می کنم  با در نظر گرفتن یکسری فا
کتور و پرسپولیس بیش از  احتمال قهرمانی ترا
سایر مدعیان است. در این مقطع فصل تغییر 
سرمربی و زمانی که وی برای شناخت از تیم نیاز 
دارد، عوارض و پیامد های انتخاب سرمربی به 
جای کریم باقری است که نمی پذیرد سرمربی 

باقی بماند.   
   موسیمانه هم نتوانست استقلال را روی 

دور پیروزی نگه دارد!
با شکل جدولی امتیاز تیم های بین رتبه پنجم 
تا دوازدهم جدول، می توان تصور کرد در صورتی 
برای استقلال  امتیازگیری متفاوتی  روند  که 
شاهد باشیم این تیم بتواند تا رده پنجم خود 
را بالا بکشد و بخش مهمی از آن هم به یارگیری 
موسیمانه برمی گردد. به نظرم رشد استقلال 
نیازمند عملکرد کم نوسان، سطح بالا و فضای 
امن و آرام پیرامونی است. بحث تمدید قرارداد 
ح نشد و عملاً  موسیمانه در زمان خوبی مطر
جلوی رشد دوباره تیم را گرفت. قاعدتاً با دو برد 
بحث تمدید قرارداد در فوتبال حرفه ای مطرح 
نمی شود. چنین اتفاق احساسی و به دور از 
که  حقیقت فوتبال به هر تیمی لطمه می زند، چرا
موسیمانه تیمی را تحویل گرفت که مشکلات 
بزرگی تجربه کرده بود، تغییر به سمت مثبت 
اتفاق افتاد ولی توقعات برآورده نشد. هنوز هم 

قضاوت موسیمانه عجولانه سخت است.  

آشوبی:
بحث تمدید قرارداد 

موسیمانه در زمان 
خوبی مطرح نشد

شهرداری ارومیه  
در نیم فصل دوم بباز نیست

شهرداری  والیبال  تیم های  دیدار  ایرنا: 
سری  از  اصفهان  پسند  گیتی  و  ارومیه 
رقابت های هفته هفدهم لیگ برتر والیبال 
باشگاه های کشور از ساعت ۱۵:۳۰ در سالن ۶ 
هزار نفری غدیر ارومیه آغاز شد. در این دیدار 
گر مشتاق ارومیه ای و  که هزاران نفر تماشا
رضا رحمانی استاندار آذربایجان غربی برای 
تماشای آن حضور یافته بودند، تیم شهرداری 
ارومیه بازی روان و بسیار خوبی را انجام داد و 
با انجام یک دیدار تماشایی به برتری رسید. در 
، شهرداری ارومیه کم  ست نخست این دیدار
اشتباه ظاهر شد و با افزایش اختلاف های خود، 
توانست بازی را پیش ببرد و در ست نخست با 
چهار امتیاز اختلاف و نتیجه ۲۵ بر ۲۱ پیروز شد. 
در ست دوم نیز دو تیم تا امتیاز هفت مساوی 
گردان علیزاده به یکباره  پیش می رفتند که شا
فاصله را افزایش داد و این ست هم با نتیجه 
۲۵ بر ۱۴ به سود میزبان به پایان رسید. در ست 
سوم که بسیار نزدیک دنبال شد، تیم گیتی 
پسند بازی خوبی از خود به نمایش گذاشت و از 
همان اواسط ست، برتری خود را بیشتر کرد و با 
وجود تلاش بازیکنان شهرداری، تیم میهمان 
در پایان با نتیجه ۲۵ بر ۲۱ پیروز شد تا بازی به 

ست چهارم بکشد. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

گشایی آزادی با بازی استقلال و شمس آذر باز

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

  مدیر ورزشگاه آزادی از آغاز میزبانی 
زشگاه آزادی از رقابت های  دوباره ور
و  ل  استقلا بازی  با  فوتبال  برتر  لیگ 
شمس آذر در تاریخ یکم بهمن خبر داد.
مهدی نصیبی در گفت وگو با ایسنا، 
تامین  جلسه شورای  نتیجه  درباره 
و  توسعه  شرکت  و  تهران  استانداری 
کن ورزشی درباره  آخرین  نگهداری اما
زشگاه آزادی برای برگزاری  وضعیت ور

رقابت های لیگ برتر فوتبال، اظهار کرد: 
در این جلسه پس از بحث و تبادل نظر 
و بررسی آخرین وضعیت ورزشگاه پس 
از بازسازی، شورای تامین استانداری 
از مدیرعامل شرکت توسعه و نگهداری 
را  مساعد  قول  این  زشی  ور کن  اما
بهمن  یکم  آزادی  زشگاه  ور که  گرفت 
ل و  آماده برگزاری دیدار دو تیم استقلا
شمس آذر باشد. بنابراین رقابت های 

لیگ برتر فوتبال با بازی این دو تیم به 
طور رسمی از یکم بهمن در آزادی آغاز 

خواهد شد.
نصب  درباره  همچنین  وی 
بین های امنیتی و چهره زن نیز تا  دور
زشگاه  وع این دیدار در ور قبل از شر
آزادی گفت: با توجه به اینکه نمایندگان 
دستگاه های نظارتی و امنیتی در این 
جلسه حضور داشتند قرار بر این شد 

بین ها را به ما  ح و جانمایی دور که طر
بدهند تا نسبت به نصب آنها اقدامات 

لازم را انجام دهیم.
نصیبی در پایان گفت: امروز علاوه بر 
برگزاری این جلسه در ورزشگاه آزادی، 
زش  ور کسیون  فرا رئیس  وردین  فر
مجلس نیز بازدیدی از ورزشگاه آزادی 
بی  وند بازسازی ضلع غر داشتند و از ر

ورزشگاه آزادی ابراز رضایت کردند.

فدراسیون  رئیس  انوشیروانی  سجاد 
وزنه برداری گفت: با تایید کارهای اضافه 
و هزینه ها و انجام نشدن تعهدات، ۲۴. ۹ 
میلیارد جریمه شدیم که تا الان ۹ میلیارد 

پرداخت شده است. 
   بدهی سالن 

فدراسیون  رئیس  انوشیروانی  سجاد 
وزنه برداری در نشست خبری درباره بدهی 
یک  داشت:  اظهار  ایرانیان  سالن  بابت 
قراردادی قبل از ۱۴۰۱ بسته شده که پنج ساله 
بوده است. قرارداد زمان ما تمام شده، اما 
پیمانکار مدعی شده که کارهای اضافه ای در 
سالن انجام داده که قرار بوده تعهدات درباره 
آن انجام شود. همچنین در دوران کرونا، 
سالن بسته شده و پیمانکار ضرر کرده است. 
با تایید کارهای اضافه و هزینه ها و انجام 
نشدن تعهدات، ۲۴. ۹ میلیارد جریمه شدیم 
که تا الان ۹ میلیارد پرداخت شده است. قرار 
شده طی این چند روز دیگری از این بدهی 
پرداخت شود و مابقی در دو قسط دیگر 
انجام شود و به پایان برسد. مبلغ کل بدهی 
از مبلغ اصلی فراتر بود و جریمه نیز وجود 
داشت، اما پیمانکار آن را گذشت کرد. وی 
ادامه داد: قرارداد پنج ساله و تاریخ شروع 
و پایان مشخص بوده است. حتی زمان ما 
چند برنامه در سالن انجام داد، اما شرایط 
منجر به قطع همکاری شد. جزئیات قرارداد 
مشخص است. پیمانکار ادعاهای خود را 
به دادگاه برد و اینها مورد تایید قرار گرفت. 
یک پروسه بیش از یک ساله برای ابلاغ بود 

که اجرا شود. 
کرد: همه نفرات در  انوشیروانی عنوان 
کنار ما از نفرات شاخص وزنه برداری هستند. 
برنامه ریزی در هیات رئیسه و کمیته فنی 
انجام شد و به خوبی جلو می رود. در ابتدا 
با  اما  داشت،  وجود  آینده  بابت  نگرانی 

کادر فنی منتج به نتایج اخیر شد  برنامه 
که چشمگیر و خوب بود. البته به آن شرایط 
مد نظر خودم نرسیده ایم اما در این برهه 
کوتاه تیم های کشورمان روند خوبی را طی 
کرده اند و فدراسیون برنامه های خود را با 

سرعت طی خواهد کرد. 
   بانوان 

درباره  وزنه برداری  فدراسیون  رئیس 
کرد: بانوان برای ما  بخش بانوان تصریح 
به اندازه مردان مهم هستند. در ابتدا با 
که پایه وزنه برداری  نفراتی مواجه شدیم 
تغییر  یک  اساس  همین  بر  نداشتند،  را 
نسل را در بخش بانوان ایجاد کردیم و این 
که نگاهمان به  یک ریسک بزرگ بود، چرا
بازی های آسیایی و المپیک بود. الان به 
یک نسل خیلی خوب رسیده ایم که نفرات 
مستعدی وجود دارند. این برنامه ریزی را 
داریم که در رده بزرگسالان با همین بچه ها 

جلو برویم. 
   شلال 

او در پاسخ به این پرسش مبنی بر اینکه 
شنیده شده است نواب نصیرشلال تمایلی 
ندارد سرمربی باشد و در نهایت تکلیف 
سرمربی تیم ملی بزرگسالان چه می شود؟ 
است.  مسافرت  الان  نصیرشلال  گفت: 
خودشان پاسخ بدهند بهتر است. موضع 
قطعی از طرف او اعلام نشده است. در این 
دو سال زحمات زیادی کشید و خودمان 
اشتیاق داریم ادامه همکاری دهد. تصمیم 

او هر چیزی باشد ما انجام می دهیم. 
   حاشیه ها 

بودن  پرحاشیه  مورد  در  انوشیروانی 
سفرهای وزنه برداری و اینکه برخی جوانان 
مسابقات  در  نشدند  موفق  نوجوانان  و 
شرکت  آسیا  نوجوانان  و  جهان  جوانان 
کید کرد: این مسائل در کارهای  کنند؟ تا

بزرگ، گستره بیشتری دارد. در این اتفاقات 
دوستان دیگر هم دلیل تقصیر بودند اما 
نیز  کادرفنی  بود.  مقصر  هم  فدراسیون 
تقصیراتی داشت. از این بعد فدراسیون 
اتفاقاتی  که چنین  حتما حواسش است 

رخ ندهد. 
   کاهش اوزان 

اوزان  کاهش  درباره  انوشیروانی 
وزنه برداری برای المپیک آینده گفت: تغییر 
اوزان در جریان کنگره جهانی انجام شده و 
به هشت وزن کاهش یافته است. شاید روی 
تیم ما به لحاظ کمی تاثیر بگذارد، اما به 
لحاظ وزنی خیلی تاثیرگذار نیست. ضمن 
اینکه وزنه برداران باید خودشان را با شرایط 

جدید وفق بدهند. 
   ماجرای فرودگاه 

وی درباره ماجرای اخیر در فرودگاه امام 
خمینی و دستگیر شدن فردی منتسب به 
ج کردن  فدراسیون بدنسازی که قصد خار
۱۰۰ هزار دلار ارز از کشور را داشت و البته 
نامه ای با مهر فدراسیون وزنه برداری در 
گفت: نامه ای ندیده ایم  اختیارش بوده، 
و چیزی هم ابلاغ نشده است. شنیده ایم 
که نام وزنه برداری را به اشتباه نوشته اند و 

منظورشان بدنسازی بوده است. 
   وضعیت ورزشکاران 

وی درباره وضعیت مصطفی جوادی و 
افت او و همچنین برنامه فدراسیون برای 
افزایش رکوردهای علیرضا یوسفی تصریح 
که حاصل تلاش  کرد: این اتفاقات خوب 
تیمی بود، منجر به نتیجه خوب در جهانی 
بحرین شد. ما باید این روند را حفظ کرده 
و رو به رشد کنیم. ما همه شرایط را برای 
یوسفی فراهم می کنیم تا به هدفش برسد. 
ضمن اینکه روند رو به رشد داوودی هم 
گر وزنه اولش خراب  وجود دارد و شاید ا

نمی شد، او شانس کسب طلا را داشت. ما 
پیش بینی می کردیم که نفرات جوان تحت 
استرس قرار بگیرند و به آنها امیدوار هستیم 
که نتایج خوبی بگیرند. هدف ما بازی های 
آسیایی است. درباره جوادی هم او مصدوم 
بود و این شرایط جلوی تمرینات خوبش 
را گرفت. ما پیگیر مصدومیت او هستیم و 
می خواهیم برطرف کنیم تا تمریناتش را به 
خوبی پیگیری کند. جوادی ظرفیت خوبی 
را دارد و می تواند به دوران خوب گذشته 

بازگردد. 
که  کنیم  قبول  باید  گفت:  انوشیروانی 
گر زیرساخت نباشد، نمی توان برنامه ها را  ا
به خوبی اجرا کرد. ساخت و ساز وظیفه ما 
نیست، اما کمبود فضا ما را اذیت می کند. 
شرایط قبلی مناسب اردوی نونهالان هم 
نبود. این ساخت و سازها نیز بدون کمک 
مالی وزارت ورزش بوده و ما سعی کردیم شان 
رشته وزنه برداری را بالا ببریم. این ضعف 
برای  حرفه ای  فضای  که  ماست  ورزش 
ورزش کم است. وزیر منظورش این بوده 
که فدراسیون ها تمرکز بیشتری روی نتایج 
داشته باشند، نه اینکه به طور کامل کاری 
به زیرساخت ها نداشته باشند. وی درباره 
تیم ملی  نفرات  پایه  می شود  گفته  اینکه 
کنونی در سال های قبل از او بوده است، 
که  گفت: شما به چند سال قبل برگردید 
چه  و  داشتند  وضعیتی  چه  ما  تیم های 
نتایجی گرفتند. به جز داوودی، بقیه نفرات 
حتی چند سال قبل در مسابقات کشوری 
هم نبودند و حضورشان از دوره ما بود. 
که از قبل حضور  فدراسیون ما آن نسلی 
داشت را حفظ کرد و کمک کردیم. دوستان 
قبلی در فدراسیون هم زحمت کشیدند، اما 
این نسل فعلی بیشترشان مربوط به یکی دو 

سال اخیر می شود. 

نکیسا: اجازه جدایی به ربیعی نمی دهم
مدیرعامل باشگاه ذوب آهن اصفهان با بیان اینکه اجازه 
جدایی به محمد ربیعی )سرمربی این تیم( نخواهیم داد، 
گفت: از پنجشنبه نقل وانتقالات ما آغاز می شود تا بتوانیم 
تیم را تقویت کنیم. نیما نکیسا پس از ثبت نام برای حضور در 
انتخابات فدراسیون فوتبال به عنوان نماینده باشگاه ها در جمع 
خبرنگاران، اظهار داشت: فوتبال ما امروز نیاز به بازسازی دارد. 
نمی دانم چرا این چند روز همه دنبال این هستند که یکدیگر 
را بزنند و به نظرم این موضوع فقط به جامعه فوتبال لطمه 
گر این مشکلات ادامه یابد، مردم از فوتبال  می زند. وی افزود: ا
دور می شوند. امیدوارم رئیس جدید بتواند برای جامعه ورزش 
تلاش کند، چون کشورمان پُر از پتانسیل های ناشناخته است. 
گر توان داشته باشم، به عنوان عضو هیات رئیسه  خودم هم ا
انتخاب می شوم و کمک خواهم کرد. نکیسا در مورد شرایط تیم 
فوتبال ذوب آهن، گفت: افتخار می کنم در این باشگاه حضور دارم 
و تا زمانی که بزرگان ذوب آهن بخواهند، به کارم ادامه می دهم. 
مدیرعامل ذوب آهن درباره شرایط محمد ربیعی سرمربی این 
کیفیت فوتبال کشور است.  تیم، بیان کرد: ربیعی یکی از مربیان با
همه دوست دارند ربیعی سرمربی تیم شان شود، ولی خوشبختانه 
او در کنار ماست. اینکه می گویند من و ربیعی دعوا داریم، شایعه 
است و اجازه جدایی به این مربی نمی دهم. از فردا استارت 
نقل وانتقالات را می زنیم. وی در خصوص احتمال جذب مسعود 
کنون هیچ صحبتی  ریگی هافبک پرسپولیس نیز توضیح داد: تا
برای جذب وی نداشته ایم. وی در مورد انتشار اخباری مبنی بر 
هزینه ۶۰ میلیاردی زمین چمن ورزشگاه فولادشهر، گفت: برای 

زمین فولادشهر اصلا هزینه نشد. 

معرفی چهار عضو 
دید هیات مدیره باشگاه استقلال

چهار عضو جدید هیات مدیره استقلال از سوی گروه صنایع 
پتروشیمی خلیج فارس منصوب شدند. علیرضا اسدی دبیرکل 
پیشین فدراسیون، علی نظری جویباری معاون پیشین باشگاه 
استقلال، فریده شجاعی سرپرست کمیته بانوان فدراسیون 
فوتبال و محمود رضا بابایی به عنوان اعضای جدید هیات مدیره 
استقلال منصوب شدند. همچنین مدیرعامل شرکت هلدینگ 
خلیج فارس، عضو سابق هیات مدیره باشگاه استقلال را به 
عنوان نماینده تام الاختیار خود در این باشگاه منصوب کرد. 
محمد شریعتمداری، مدیرعامل شرکت هلدینگ خلیج فارس در 
حکمی، علی تاجرنیا را به عنوان دستیاری و نماینده تام الاختیار 
مدیرعامل در امور شرکت فرهنگی - ورزشی استقلال ایران 
منصوب کرد. در سوابق ورزشی تاجرنیا، عضویت در هیات مدیره 
باشگاه استقلال و هیات رئیسه فدراسیون فوتبال دیده می شود. 
تاجرنیا جانشین احمد شهریاری شده که چندی پیش از این 

سمت استعفا کرده بود. 

دریافتی آلومینیومی ها به ۵۰ درصد نرسید
ک آغاز شد.  تمرینات تیم فوتبال آلومینیوم از روز سه شنبه در ارا
کادر فنی این تیم برنامه ای برای برپایی اردوی تدارکاتی ندارد و به 
ک به تمرینات  گردان مجتبی حسینی در ارا احتمال فراوان، شا
خود ادامه می دهند. طالب ریکانی که پس از هفت سال از صنعت 
نفت آبادان دل کَند و به آلومینیوم ملحق شد، در نیم فصل اول 
هیچ گاه در ترکیب اصلی قرار نگرفت. شنیده می شود این بازیکن 
در نظر دارد به تیمی بپیوندد که بیشتر فرصت بازی به دست 
بیاورد و کادر فنی آلومینیوم با این مسأله مخالفت نکرده است. 
البته ممکن است رضا جبیره نیز به همین دلیل از آلومینیوم جدا 
کنون ۵۰ درصد از قرارداد اعضای  شود. در شرایطی که قرار بود تا
تیم آلومینیوم پرداخت شود، باشگاه تا به حال ۳۹ درصد از قرارداد 
بازیکنان و مربیان را به حساب آنها واریز کرده و مبلغ باقیمانده 

هنوز پرداخت نشده است. 

 ایلان ماسک می خواهد باشگاه لیورپول 
را بخرد

پدر ایلان ماسک، ثروتمندترین فرد روی زمین و از برترین 
کارآفرینان حوزه فناوری می گوید پسر میلیاردرش علاقه مند 
گاه  به خرید باشگاه فوتبال لیورپول انگلیس است، اما منابع آ
می گویند سران باشگاه لیورپول تمایلی به فروش این باشگاه 
ندارند. به نقل از آسوشیتد پرس، باشگاه لیورپول در حال حاضر 
متعلق به گروه ورزشی فن وی)Fenway( است که البته خبری از 
علاقه این گروه به فروش این باشگاه تحت تملک خود منتشر 
نشده است، اما در گذشته سابقه پذیرفتن سرمایه گذاری خارجی 
را داشته است. مالکان لیورپول پس از ادعای پدر این میلیاردر 
مبنی بر اینکه پسرش به خرید این باشگاه علاقه مند است، قاطعانه 
هرگونه قصد برای فروش این باشگاه به ایلان ماسک را رد کردند. 
، افراد درون گروه ورزشی »فن وی« تأیید کرده اند  به نقل از تایمز
که هیچ درخواستی از سوی ثروتمندترین مرد جهان دریافت 
نکرده اند و علاقه ای به بحث درباره فروش احتمالی نیز ندارند. 
ارول ماسک)Errol Musk( پدر ایلان ماسک در مصاحبه ای با 
رادیو تایمز اذعان کرد که پسرش به قهرمان شش دوره اروپا علاقه 
نشان داده است. وی در این مصاحبه گفت: بله، اما این بدان معنا 
نیست که او آن را می خرد. او ]خرید این باشگاه[ را دوست دارد، 
بله، بدیهی است که هر کسی می خواهد. من هم همین طور. وی 
همچنین گفت: من نمی توانم در این مورد اظهار نظر کنم. ]چرا که[ 
آنها قیمت را بالا می برند. هنگامی که آسوشیتدپرس با گروه ورزشی 
فن وی تماس گرفت، سخنگوی این گروه گفت: این شایعات 
صحت ندارد. گروه ورزشی فن وی در سپتامبر ۲۰۲۳ سهام اندکی 
را به یک شرکت سرمایه گذاری در ایالات متحده به نام دایناستی 
کوییتی)Dynasty Equity( فروخت. لیورپول تحت رهبری گروه  ا
ورزشی فن وی، دوباره خود را به عنوان یکی از باشگاه های پیشرو 
در اروپا تثبیت کرده است و این باشگاه اولین قهرمانی خود در لیگ 
انگلیس را پس از ۳۰ سال در سال ۲۰۲۰ به دست آورد، در حالی که 

فصل پیش از آن در لیگ قهرمانان اروپا 
قهرمان شده بود. این باشگاه در فصل 
جاری نیز هم در لیگ برتر و هم در 
لیگ نخبگان اروپا صدرنشین است. 
ارول ماسک گفت که خاندان ماسک 

در لیورپول اقوامی دارد و ما به اندازه 
کافی خوش شانس بوده ایم که 

تعداد زیادی از گروه موسیقی 
بیتلز را بشناسیم، زیرا خانواده 

من با آنها بزرگ شده اند. 

انوشیروانی: ۲۵ میلیارد جریمه شدیم 


